
 
 

                    

 

Številka: 900-0022/2023-44  
Datum: 22. 12. 2023 

 

 
Z   A   P   I   S   N   I   K  

10. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 21. 12. 2023 
 

Prisotni člani: Miranda Groff Ferjančič, Bojan Režun, Robert Šinkovec, Marija Bizjak 
Pavšič, Natalija Kovač Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Simon Permozer, Tomaž 
Kavčič, Nada Golija Vastič, Tatjana Majnik, Cirila Hladnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, 
Francisco Estanislao Medic, Metod Habe, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Andrej Poglajen, 
Dejan Mrak. 
opravičeno odsotni člani: Lovrenc Habe 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, 
Martina Pišlar, Tatjana Bedene Benčina, Lenka Grošelj, Bogdan Zevnik. 
vabljeni: Brigita Šen Kreže, direktorica Komunala d.o.o. Idrija, Klavdija Plestenjak, vodja 
SFS na Komunala Idrija d.o.o. 
 
Pričetek seje: ob 17.02. 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2. Pregled zapisnika in sklepov 9. redne seje z dne 16. 11. 2023 
3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

a) Imenovanje predstavnika Občine Idrija v Svet zavoda Gimnazija Jurija 
Vege Idrija 
b) Imenovanje predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper 
delo policistov   

4. Seznanitev s Poslovnim načrtom Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 
2024 

5. Elaborati in cene GJS 
6. Sklep o soglasju k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. 
7. Popravek finančnega načrta Nadzornega odbora Občine Idrija za leto 2023 
8. Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 

delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija – druga obravnava 
9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija – druga obravnava  
10. Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 

načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič – druga obravnava 
11. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola Idrija – 

skrajšani postopek 
12. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola 

Spodnja Idrija – skrajšani postopek 
13. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola Črni 

Vrh – skrajšani postopek 
14. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna knjižnica in 

čitalnica Idrija – skrajšani postopek 
15. Odlok o dopolnitvah Odloka o uskladitvi delovanja javnega zavoda Mestni muzej 

Idrija, Muzej za Idrijsko in Cerkljansko z Zakonom o uresničevanju javnega interesa za 
kulturo – skrajšani postopek 

16. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Idrija – skrajšani 
postopek 
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17. Letni program športa 2024 
18. Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2024 
19. Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki so 

v lasti Občine Idrija, za leto 2024 
20. Premoženjsko pravne zadeve 
21. VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
Posnetek celotne 10. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=T95E_pNcbLg 
 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 

Ob prisotnosti 18 svetnikov na začetku seje se je ugotovilo, da je seja sklepčna. Uvodoma 

je župan svetnike seznanil s spremembo dnevnega reda. Na predlog predsednice 

Nadzornega odbora Občine Idrija se je umaknila točka 7. Popravek finančnega načrta 

Nadzornega odbora Občine Idrija za leto 2023. Pri točki 8. Pravilnik o plačah, plačilih in 

drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in 

članov drugih organov Občine Idrija – druga obravnava je predlagal obravnavo v prvi 

obravnavi. Župan je predlagal še zamenjavo vrstnega reda točk 4. Seznanitev s Poslovnim 

načrtom Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 2024 in 5. Elaborati in cene GJS. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 10. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog predsednice Nadzornega odbora Občine Idrija, da se točka 7. - 
Popravek finančnega načrta Nadzornega odbora Občine Idrija za leto 2023 umakne z 
dnevnega reda, upoštevaje predlog župana, da se točka 8. Pravilnik o plačah, plačilih in 
drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in 
članov drugih organov Občine Idrija obravnava v prvi obravnavi ter da se zamenja vrstni 
red 4. in 5. točke. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 9. redne seje z dne 16. 11. 2023  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Davorin Lampe, ki je podal pripombo, 
da bi se v zapisnikih k postavljenim vprašanjem zapisalo tudi odgovore. Pojasnila so bila 
podana s strani župana, ki je navzočim povedal, da so o tem razpravljali na kolegiju 
občinskega sveta in bo ta dogovor v prihodnje upoštevan. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 16. 11. 2023. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

https://www.youtube.com/watch?v=T95E_pNcbLg


 
 

                    

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

Bojan Režun je podal obrazložitve in odločitve Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja glede imenovanja predstavnice Občine Idrija v Svet zavoda Gimnazija Jurija 
Vege Idrija ter predstavnice javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov. 
Člani MVI so podali predlog, da Cirila Hladnik na sejah Občinskega sveta predstavi svoje 
dosedanje delo v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

1. SKLEP: Za predstavnico Občine Idrija v Svetu zavoda Gimnazija Jurija Vege Idrija 
se imenuje Ano Kurtanjek, Študentovska ulica 3a, 5280 Idrija. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

2. SKLEP: Za predstavnico javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo 
policistov se imenuje Cirila Hladnik, Triglavska 19, 5280 Idrija. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 17 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 4 - Elaborati in cene GJS 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o., in Klavdijo Plestenjak, 

vodjo SFS na Komunala Idrija d.o.o. Predstavitev točk Ad 4 in Ad 5 sta združili.  

Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica Tatjana Majnik. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Natalijo Kovač Jereb je najprej zanimalo, kje se odraža dobiček iz leta 2022 v letu 2023. 
Brigita Šen Kreže je odgovorila, da so v poslovnem načrtu na strani 6 in 7 tabele, ki 
predstavljajo presežke in primanjkljaje po posamezni postavki storitev, 1/3 presežkov je 
bila vključena v zdajšnje elaborate. Svetnico je zanimalo, zakaj se ekstrapolacija ni delala 
za leto 2023, ker bi bilo bolj razumljivo. Direktorica komunale je pojasnila, da se elaborati 
v skladu z metodologijo uredbe obravnavajo tako, da leto, ki je zaključeno, predstavlja 
obračunsko, tekoče leto predstavlja predračunsko. Svetnica Kovač Jereb je poudarila, da 
je za svetnike za odločitev o cenah pomembno, kakšni so bili podatki za leto 2023 v 
primerjavi z letom 2022. Svetnica je direktorico še vprašala, zakaj se ne počaka na davek 



 
 

                    

 

od dohodkov pravnih oseb, ki se ga oddaja do 31. 3. 2024, ko bi lahko nadzorni svet dal 
mnenje in bi se takrat odločalo o povišanju cen. Šen Kreže je navedla razloge, da je bila s 
strani svetnikov aprila deležna kritik, zakaj se tako pozno oddaja poslovni načrt in 
elaborat, drugo področje je odlok o cenah, ki ga je sprejel OS. Ob koncu razprave je 
svetnica podala pripombo. Mobilnega ponudnika in Komunalnega podjetja se ne more 
primerjati, ker so komunalne storitve javne, na voljo vsem občanom. Vprašala je, kakšna 
bi bila projekcija, če se cene ne bi spremenile, kako bi to vplivalo na poslovni izid za leto 
2024. Župan je pozdravil temo, da se o tem govori. Komunala poskrbi za čisto vodo v 
gospodinjstvih, v večini primerov odvaja fekalije in nenazadnje odvaža smeti. Direktorica 
je povedala, da projekcije brez povišanja cen ni pripravila in svetnici ne more odgovoriti 
na vprašanje.   
Miranda Groff Ferjančič se je navezala na razpravo, pojasnila so bila podana na makro 
nivoju, prosila je, če lahko direktorica predstavi, na kakšen način je strukturirana 
položnica, ki jo dobi 4-članska družina. Sledilo je pojasnilo direktorice komunalnega 
podjetja, da je obračun izveden na osebo oziroma povzročitelja, odpadkov se ne tehta na 
posamezno gospodinjstvo, in podrobno predstavila strukturo položnice (strošek 
vodarine, omrežnine, obnove priključkov, menjava vodomerov, odvoz blata, obdelava in 
odlaganje odpadkov). Iz sortirne analize je razvidno, da količina mešanih odpadkov pada, 
bioloških pa ne. Svetnica je na kratko povzela razlago direktorice, da se cena na 
gospodinjstvo računa iz naslova količine zbranih odpadkov. Kar pomeni, da je vestnejše 
gospodinjstvo kaznovano zaradi tistih, ki odpadkov ne ločujejo dosledno in morajo kriti 
del njihovih stroškov. Neposredno povezani stroški se na položnici odražajo zato, ker je 
na ravni občine zbrano manjše število odpadkov. Skupni stroški, ki so fiksni in nastanejo 
zaradi izvajanja dejavnosti, pa so lahko z manjšo količino na enoto nekoliko višji. Župan je 
pojasnil, da bi se na ceni najbolj poznalo, če bi anulirali mešane odpadke, ker so najdražji. 
Groff Ferjančičeva je nadaljevala, da se strinja s kolegico Kovač Jereb, da v finančnem 
načrtu manjka ocena realizacije za leto 2023. Glede na načrt jo je zanimalo, zakaj se 
predvideva dvig kratkoročnih poslovnih terjatev kar za 300.000 € konec leta 2024, v 
primerjavi z letom 2023 (bilanca stanja str. 13). Dotaknila se je še podatkov na strani 18, 
kjer je razbrati, da so pričakovane velike izgube vode, in prosila za komentar. Povprašala 
je še po podatkih o merjenju organizacijske klime in izpostavila, da v načrtu pogreša 
predlog racionalizacije poslovanja. Direktorica Šen Kreže je odgovorila, da kar se tiče GJS, 
gredo v smeri, ki je bila zastavljena glede na rezultate, npr. na čiščenju odpadne vode se 
bo ustvarjal negativen rezultat, ker se je tudi cena toliko znižala. Klavdija Plestenjak je 
podala odgovor, da je bistveno upoštevanje načrtovanje na presečni datum ob koncu 
leta, kjer se ugotavlja vsako leto, da so terjatve malo podcenjene glede na načrt, saj je bil 
že večkrat ob koncu leta povečan obseg poslovanja z Občino Idrija (predvsem iz naslova 
nezapadlih terjatev – izdani računi za zimsko vzdrževanje cest). Delno je potrebno tudi 
upoštevati inflacijo in slabšo plačilno disciplino. Direktorica komunalnega podjetja je 
glede izgube vode povedala, da se je na vodovodnem omrežju Vojsko našlo in odpravilo 
okvare. Razmišljajo, da bi naročili zunanjega izvajalca, da bi izvedel pregled območij, kjer 
so največje vodne izgube in bi ugotovljene nepravilnosti morali takoj sanirati. Župan je 
opozoril tudi na malomarnost pri gradnji vodovodov v preteklosti ter da je izguba vode 
pogojena s samo uporabo vode. Direktorica je v nadaljevanju podala odgovor svetnici še 
glede merjenja organizacijske klime in zavzetosti zaposlenih ter povedala, da jih čaka še 
kar nekaj izzivov na tem področju. Nadaljevala je, da je v zadnjih 4 letih naredila kar 
precej reorganizacij, racionalizacij in optimizacij procesov. Župan je dodal, da je 
najpomembneje, da bo dobro narejeno vse, kar mora biti narejeno. 
Robert Šinkovec se je dotaknil predhodnice, da je nedopustno, da v gradivu ni 
predstavljenega leta 2023, leti 2020 in 2021 sta nerealni, ker je bilo obdobje covida. 
Dotaknil se je še izgube vode, kajti manjši kot je tlak, manj je izpusta. Zanimal se je glede 
centra ponovne uporabe in finančnega okvirja za Občino Idrija in Komunalo ter kakšen bo 
finančni doprinos s tega vidika. Nadaljeval je z razširitvijo prostorov in investicijami glede 



 
 

                    

 

na to, da se določen obseg dejavnosti krči. Vprašal je po področjih, na katerih bi se morali 
razširiti. Nazadnje je še vprašal po analizi, če se ve, kaj vpliva na to, da količina mešanih 
odpadkov pada. Direktorica je povedala, da je bil testno organiziran dogodek na 
Mestnem trgu z željo, da se motivira prebivalstvo. V letošnjem letu bodo morali pripraviti 
načrt, vsebino in možnost črpanja sredstev za ta namen. Želja je, da bi center zaživel 
trajnostno. Glede investicij v razširitev prostorov je direktorica pojasnila, da gre za 
nadstrešnice, pod katerimi bi lahko bila parkirana službena tovorna vozila. Kratkoročnega 
načrta, da bi se podjetje selilo iz mesta, ni, zgolj na dolgi rok v celoti. Svetniku je bilo 
obrazloženo, da gre v primeru padanja količin mešanih odpadkov za skupek vseh 
dejavnikov, v času covida je bilo več embalaže, opozorila je na porast kosovnih odpadkov. 
Metod Habe je vprašal glede zaznavanja operativcev na terenu. Svetnik je podal primer, 
da ljudje na ekološkem otoku ne razvrščajo odpadkov v namenske zabojnike. Direktorica 
je prosila, da se sporoči omenjeno lokacijo, da se preuči možnost namestitve dodatnega 
zabojnika za embalažo. Župan je poudaril na pomembnost izobraževanja ljudi v smeri, da 
se embalažo stiska, ker zavzame manj prostora v zabojniku. V nadaljevanju razprave je 
svetnik vprašal, če bi lahko namestili opozorilo, da je ekološki otok pod video nadzorom, 
in dobil negativen odgovor, saj gre za prekomeren nadzor. 
Marija Bizjak Pavšič je vprašala, če so na zabojnikih opozorila, da je potrebno embalažo 
stisniti pred oddajo v zaboj. Podala je tudi pripombo na opravljanje komunalnih storitev, 
ker so bili po neurju dva meseca prevrnjeni zabojniki. Opozorila je še na vzdrževanje stare 
mrliške vežice na pokopališču v Spodnji Idriji, ker s strehe objekta pada sneg na novo 
urejen grob. Nazadnje se je svetnica dotaknila še VIP vprašanja in pomanjkljivega 
odgovora, ki ga je prejela na vprašanje glede košnje in vzdrževanja ceste v Idrijske Krnice. 
Podala je mnenje, da glede nastale nevarnosti lahko presojajo zgolj krajani, ki uporabljajo 
cestišče. Direktorica je pojasnila, da opozoril na novih zabojnikih ni. Svetnici se je 
opravičila za prevrnjene smetnjake in prosila, da se v takem primeru pokliče na 
komunalo. Župan je pojasnil, da je objekt na pokopališču v Sp. Idriji v lasti pristojne 
župnije.   
Simon Permozer je menil, da ne bi bilo slabo, če bi se občane z namenskimi akcijami 
izobrazilo v smeri, da bi dosledno stiskali embalažo pred oddajo v zabojnike. Ločevanje se 
je že prijelo med prebivalci, še več akcije bi bilo potrebno usmeriti v poučitev stiskanja 
embalaže. 
Franci Medic je menil, da se lahko namesti opozorila za videonadzor. Izpostavil je tudi, da 
obstaja telefonska številka, na katero se lahko anonimno prijavi prekršek javnega reda in 
miru. Zbranim se je opravičil za zamudo in predčasni odhod seje. Zahvalil se je za poslane 
izvlečke skupščine in nadzornega odbora Komunale Idrija ter prosil, da to v prihodnje 
postane praksa. Izrazil je zadovoljstvo ob prisotnosti svetnice Groff Ferjančič, ki je 
obogatila razpravo s svojimi vprašanji, in mu je žal, da je zaradi bolezni ni bilo na seji 
odbora za finance. Dotaknil se je že večkrat obravnavane teme – manjkajoče ocene 
realizacije za leto 2023. Zastavil je populistično vprašanje, naštevajoč, da se poraba vode 
niža, količina odpadkov zmanjšuje, položnice pa se kljub temu višajo. Svetnik se je 
spraševal, kaj bi kot navaden občan moral narediti in kaj lahko stori Komunala, da bi se 
znesek na položnici znižal. Direktorica je odgovorila, da če bi bila poraba vode in čiščenje 
le-te večja, bi se stroški na enoto znižali. Poudarila je, da so splošne stroške podjetja 
optimalno skrčili in optimizirali število zaposlenih.          
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

1. SKLEP: Sprejme se Sklep o cenah gospodarskih javnih služb varstva okolja na 
območju Občine Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 13 
PROTI: 6 



 
 

                    

 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

2. SKLEP: Sprejme se Sklep o cenah pogrebnih storitev v Občini Idrija v predlaganem 
besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 15 
PROTI: 5  

Sklep je bil sprejet. 
 

 
Ad 5 - Seznanitev s Poslovnim načrtom Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 

2024 (ni sklepa) 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o., in Klavdijo Plestenjak, 

vodjo SFS na Komunala Idrija d.o.o. Predstavitev točk Ad 4 in Ad 5 sta združili.  

 
Ad 6 - Sklep o soglasju k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o. 

Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  
Franci Medic je komentiral izjavo direktorice komunalnega podjetja, da bo preizkusila 
električni kamion, ob tem je dodal, da kljub temu, da zim praktično ni, je direktorico 
pozval k previdnosti pri nakupu. Podan mu je bil odgovor, da se to nanaša na nizke 
temperature v zimskem času, k nakupu električnega vozila jih obvezuje uredba o zelenem 
javnem naročanju. V nadaljevanju razprave je svetnik podal pripombo, da bi morali 
službena vozila menjati vsakih pet let in posodabljati vozni park ter da podpira investicijo. 
Vključil se je v razpravo glede projekcije komunale in menil, da je ta zahteva 
brezpredmetna, ker se ve, da je optimalna doba vozila pet let. 
Miranda Groff Ferjančič je vprašala, če je v predlog posojila vključen finančni načrt za leto 
2024. Predlog nima podatka, kakšni so stroški in kakšna je predvidena obrestna mera. 
Svetnica  bi si želela do naslednje seje bolj podrobnih podatkov, npr. investicijski program 
in ne zgolj podatkov »na pamet«. Direktorica je na primeru smetarskega vozila, ki je bilo 
že odobreno, pojasnila, da ni predvidenih stroškov, ker bo črpanje sredstev šele kasneje. 
Glede predvidene obrestne mere je povedala, da bo odvisna od uspešnosti točkovanja na 
razpisu, če bo objavljen. Zagotovila je, da bo vložila ves napor, da bo uspešna s prijavo na 
razpisu, ter da je v primerih, kjer se pridobi soglasje občinskega sveta, poraba sredstev 
dejanska oz. namenska. Župan je svetnike seznanil, da so vsa smetarska vozila starejša od 
sedmih let in podjetju povzročajo vedno večje stroške. Klavdija Plestenjak je dodala, da 
se je potrebno zavedati, da gre za ključno infrastrukturo in da morajo biti vsa vozila 
operativna. 
Gregor Rupnik se je navezal na predhodnico, da se svetniki na seji odločajo, če bodo 
potrdili soglasje k zadolžitvi za nakup vozila, ter poudaril, da se vsi strinjajo glede 
posodobitve vozil. Za lažjo odločanje svetnikov pa je ponovno zaprosil za finančni plan oz. 



 
 

                    

 

primerjavo, kakšne stroške predstavlja kamion v enem letu in koliko bo znižal stroške 
nakup novega kamiona.  
Robert Šinkovec se je strinjal, da se pripravi projekcija, obrazložil svoj glas proti, saj je 
skeptičen do investicij v nadstrešnice, in predlagal, da pripravijo dolgoročni plan 
smiselnosti investicije. Vprašal je, če so v podjetju pripravili izračun stroškov za 
opravljanje storitve z manjšim vozilom v mestnem jedru. Direktorica mu je pojasnila, da 
bi za opravljanje take storitve sami kupili vozilo.    
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o soglasju k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 15 
PROTI: 4 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 7 - Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija – prva 

obravnava 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  

Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Erik Logar je izpostavil višino sejnin in se dotaknil sklepa odbora za finance, ki predlaga 
izbris 12. točke odloka. Predvsem je izrazil pomislek glede nesorazmerja med nagradami 
in plačili nadzornega odbora in krajevnimi skupnostmi. Predlagal je, da bi se KS povišal 
znesek, ki jim je določen v pravilniku, ker imajo člani KS med posameznimi sejami veliko 
dela, in izpostavil dejstvo, da zapisniki niso merilo dejavnosti posamezne krajevne 
skupnosti. Sledila je še pripomba na stopnje nadzora, ki bi morale biti trostopenjsko 
ovrednotene pri plačevanju nadzorov. V nadaljevanju je svetnik pojasnil, da ne 
nasprotuje izplačilu, bolj ga moti nesorazmerje v pravilniku med člani NO in člani KS. Erik 
Logar je nazadnje zbrane pozval, da se opravi glasovanje o predlaganem sklepu, 
predvsem zaradi sejnin za krajevne skupnosti. 

Razpravo je nadaljevala Miranda Groff Ferjančič, ki se s predhodnikom ni strinjala in se je 
spraševala, kaj je definicija za »zahteven in zelo zahteven nadzor«. Sami bodo določali, 
kaj bodo delali, letni program dela ter kaj je t. i. zahteven in zelo zahteven nadzor. 
Svetnica ne vidi težave, da oni določijo ali zahtevajo revizijo ali izredne revizije kjerkoli. 
Nima pa nadzorni odbor funkcije revizije in potemtakem ne morejo opravljati revizijskega 
dela, temveč so nadzorniki in opravljajo svoja dela. Podala je še primerjavo s svetniki, ki 
se jim sejnin ne prilagaja selektivno glede na zahtevnost in obseg gradiva. Z nagradami 
nadzornega odbora se svetnica absolutno ne strinja. V nadaljevanju je svetnica vprašala, 
kako je določena sejnina 58 € za javne zavode. Prezelj je povedal, da je do te določitve 
prišlo že pred leti in je bil zgled ZDI. Groff Ferjančičeva se je čudila, da se ni poslužilo 
kriterijev iz uredbe o sejninah in povračilih stroškov v javnih skladih, javnih agencijah, 



 
 

                    

 

javnih zavodih in javnih gospodarskih zavodih. Nazadnje je svetnica predlagala umik 
kontradiktornega predloga in do naslednjič na mizi pričakuje konkreten predlog. Župan je 
pojasnil, da bo konkreten predlog pripravljen za drugo branje.  

Davorin Lampe je predlagal spremembo v 15. členu, da bi se prejemki poenotili in bi bili v 
celotnem pravilniku vezani na odstotke. Pojasnilo je podal Gregor Prezelj, da so vsi 
prejemki določeni v odstotkih, ker se navezujejo na županovo plačo. V zavodih pa 
županova plača ne more biti osnova, prav tako ne direktorjeva plača, ker bi nastale 
enormne razlike med zavodi. V takih primerih je določen fiksni znesek 

Simon Permozer se strinja, da je potrebno vse, ki soustvarjajo in delajo v dobro lokalne 
skupnosti, nagraditi. Tukaj je omenil predvsem krajevne skupnosti, ki doslej niso imele 
urejene pravne podlage za izplačilo sejnin. Izpostavil je, da tudi njega moti 12. člen 
pravilnika, ker je bilo na delovnem sestanku svetnikov poudarjeno, da bo to motivacija 
nadzornemu odboru. Glede na dejstvo, da so bili v nadzorni odbor imenovani 
predstavniki vseh petih strank oz. list in so se v funkcijo podali vedoč, kaj jih čaka, se mu 
iskanje motivacije v denarni nagradi ne zdi sprejemljivo. Če pa se kateri izmed članov 
nadzornega odbora ne vidi v teh finančnih okvirjih in ne bi zmogel delovati, mu svetnik 
svetuje odstop in se bo poiskalo zamenjavo zanj.  

Tatjana Majnik se je navezala na predhodno razpravo in 12. člen pravilnika, že 
izpostavljene stopnje »zahteven in zelo zahteven nadzor« ter razdelitev nagrade - kako bi 
se to nadzorovalo in izplačevalo. Svetnica je podala mnenje, da so do sejnin upravičeni 
vsi, in v tem primeru ne pride do neenakosti. Župan je podal obrazložitev, da je status 
članov nadzornega odbora enakovreden. Svetnica je v nadaljevanju razprave še vprašala, 
ali bi lahko prišlo do tega, da ob preseženem finančnem okvirju ne bi več izvajali 
nadzorov. Prezelj je pojasnil, da nadzori morajo biti izvedeni na podlagi sprejetega 
letnega programa dela in finančnega načrta.  

Franci Medic je opomnil na zapisnik septembrske seje Občinskega sveta, kjer so v razpravi 
točke navedene njegove pripombe na pravilnik. Tokrat je svetnik poudaril, da ima 
zanesljive podatke s terena, da je vprašljivo, koliko bi »plača« nadzornike motivirala, da 
bi vseh pet članov nadzornega odbora enakovredno opravljajo svoje delo. Izpostavil je 
lastno mnenje, da bo imel član, ki ni iz ekonomskih sfer, zelo onemogočeno delo, in 
poudaril, da bodo v tem primeru sredstva namenjena samo določenim osebam. Razpravo 
je zaključil s pojasnilom, da bo v primeru, da se ne bo upoštevalo sklepa odbora za 
finance, glasoval proti sprejetju pravilnika. Podal je še repliko, če je bil narobe razumljen, 
da je njegovo mnenje, da so vsi člani NO kompetentni za opravljanje svojega dela. Izrazil 
je globoko nestrinjanje s tem, da se v sklepu za glasovanje konkretno ne navedejo 
pripombe delovnih teles. Zahvalil se je za upoštevanje pripomb, ki so bile podane v prvi 
obravnavi umaknjenega pravilnika, da lahko KS namenijo sredstva za sejnine ali pa 
razpolagajo z njimi za delovanje KS. Še enkrat je izpostavil, da ni proti nadzornemu 
odboru, je pa ponovno poudaril, da bi moral nadzorni odbor svoje naloge opravljati kot 
»častno funkcijo«. 

Nada Golija Vastič se je navezala na svetnika Groff Ferjančičevo in Medica, ki sta 
predhodno razpravljala. Skeptična je bila do razdelitve sredstev ter prekrivanja sej in 
nadzorov ter predlagala, da se to bolj specifično razdeli glede zahtevnosti nadzorov in 
izvedbe, da ne bi prihajalo do podvajanja. Gregor Prezelj je podal obrazložitev glede 
bojazni kompetenc nadzornega odbora, ki naredi plan dela in izda sklepe z odreditvijo 
izvajanja nadzora. V primeru, da bi dva člana izvajala nadzor, bi se nagrada delila na dva 
člana NO. Replicirala je, da v statutu piše, da odbor dela in sklepa na sejah, kjer je 
prisotnih več kot polovica članov. Prezelj je podal obrazložitev, da na sejah razpravljajo o 



 
 

                    

 

ugotovitvah in potem sprejemajo sklepe. Župan je prosil Prezlja, da prebere iz statuta 
izsek glede sej in delovanja nadzornega odbora.  

Andrej Poglajen se je najprej dotaknil izraženih dvomov glede kompetenc in znanj članov 
nadzornega odbora. Opomnil jih je na predloge, na podlagi katerih so bili imenovani. Sam 
je zagotovil, da je njihova svetniška skupina predlagala kompetentno osebo z izkušnjami 
iz ekonomije in delovanja občinske uprave. Pojasnil je tudi, da so stopnje nadzora jasno 
definirane na osnovi pravilnika o obveznih sestavinah poročila nadzornega odbora občine 
ter na podlagi 32. in 32. a člena Zakona o lokalni samoupravi. Izpostavil je dejstvo, da 
določeni nadzori zahtevajo svoje časovno obdobje, zahtevane so vsebine, ki jih mora 
vsebovati poročilo, in na podlagi tega, je osnovan 12. člen, ki je nekaterim sporen.   
Svetnica Cirila Hladnik je povedala, da jo je sram pred občani, ker se svetniki obnašajo, 
kot da je to edini problem v idrijski občini, in če je to edini problem, bo glasovala ZA. Ker 
pa vsi vedo, da to še zdaleč ni edini problem, bo svetnica glasovala PROTI. 

Bojan Režun se je vsebinsko strinjal s predhodno razpravo Groff Ferjančičeve in 
Permozerja, izpostavil je dopis MJU, kjer je prebral, da s pravnega vidika sicer obstaja 
tudi rešitev, da članom NO pripada le sejnina, ne pa tudi nagrada za opravljeno delo. 
Župan je prebral nadaljevanje odstavka v omenjenem dopisu: »Z vsebinskega vidika pa 
ocenjujemo, da je bila rešitev, ki je vsebovala tudi nagrado za opravljeni nadzor, bolj 
skladna z naravo dela NO.« Svetnik se je skliceval na 11. člen pravilnika in citiral, da se 
nagrada določi v % od osnovne mesečne plače bruto župana. Prezelj je z repliko pojasnil, 
da je v pripravi pravilnika v zadevah, ki se tičejo občinskega sveta, uporabljal dikcijo 
»sejnine«, za druge organe je uporabljal izraz »nagrade«. Glede tega so razpravljali na 
seji SPK in je odločitev za uporabo izraza stvar nomotehnike. Svetnik Režun je izrazil 
nestrinjanje z 12. členom pravilnika ter strinjanje s tem, da dobijo več za nagrade, kot je 
bilo že leta 2014, nikakor pa se ne strinja z dvojnimi nagradami.                       

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnava Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih teles in v razpravi dane 
pripombe. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 11 
PROTI: 7 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 8 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija – 

druga obravnava 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli dan po sklicu seje. Župan je k besedi 
povabil poročevalko Tatjano Bedene Benčina, višjo svetovalko za okolje in prostor. 
Proceduralno pojasnilo je podal Gregor Prezelj, direktor občinske uprave. 
  
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 



 
 

                    

 

Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Mirando Groff Ferjančič je zanimala ocena finančnih posledic. Tatjana Bedene Benčina je 

podala odgovor, da bo, upoštevajoč trenutne evidence, za priključitev na vodovodno 

omrežje v proračunu za 18.000 € manj prihodkov in prav toliko za priključitve na 

kanalizacijsko omrežje. Župan je povedal, da se je potrebno zavedati, da se bo 

gospodinjstvom, ko se bodo priključila na vodovod oz. kanalizacijo, lahko pričelo 

obračunavati NUSZ, ki je eden izmed prihodkov občine. 

Franci Medic je podal repliko, da je na odboru za finance razumel, da 18.000 € ne 

predstavlja manka za občino, temveč da ne bo za 18.000 € presežkov, ker jih do sedaj ni 

bilo. Župan je pojasnil, da je svetnik narobe razumel razlago na odboru, in dodal, da se bo 

s stališča priključitev oprostilo za približno 36.000 €, sukcesivno pa se bo pridobilo 

sredstva iz naslova pobiranja nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča.  

Natalija Kovač Jereb se je navezala na 3. točko odloka »(3) Plačila komunalnega prispevka 

za obstoječo komunalno opremo se delno oprosti« in vprašala, če je v skladu z 147. 

členom URS, ki določa, da se za lokalne skupnosti predpisujejo davki in druge dajatve, ki 

jih določata ustava in zakon. Ali se v omenjenem primeru sledi načelu zakonitosti in 

pravičnosti? Tatjana Bedene Benčina je pojasnila, da so oprostitve na podlagi ZUREP. 

Svetnica je nadaljevala s pomislekom, da se lahko gospodarske družbe pritožijo, da se jih 

ni uvrstilo v to 3. točko, in izpostavila po njenem mnenju boljše rešitve, to so spodbude 

za dejavnosti. Želela je opozoriti, da je lahko omenjena točka predmet ustavne presoje in 

lahko pride do širitve nabora oprostitve plačila komunalnega prispevka zaradi pritožb. 

Župan je podal pojasnilo na primeru Občine Kočevje, ki je večje podjetje s sedežem v 

Kočevju oprostilo plačilo dela komunalnega prispevka od skupne vrednosti novogradnje 

objekta. Nadaljeval je, da se je skozi razpravo ugotovilo, da bi na tak način privabili 

vlagatelje v infrastrukturo, ki je v Idriji manjka. Gregor Prezelj je dodal, da Občina Idrija 

zasleduje določene strategije, trenutno se izdeluje nova turistična strategija, ki je blizu 

osnutka za obravnavo. Na primeru Kočevja je izpostavil novo pridobljena delovna mesta.        

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Idrija v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 16 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
  



 
 

                    

 

Ad 9 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič – druga obravnava 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Martino Pišlar, vodjo oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja. 

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 10 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola Idrija 

– skrajšani postopek 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Metod Habe, ki je vprašal, če lahko 
zavodi – šole brezplačno oddajo v najem prostor, s katerim razpolagajo. Župan je 
svetniku odgovoril, da se vprašanje ne nanaša na temo in naj svetnik vprašanje ponovi 
pod točko VIP, v nadaljevanju pa odgovoril, da brezplačna uporaba prostorov ni 
dovoljena. 
Miranda Groff Ferjančič je vprašala, kdo bo potrjeval sodila, kajti če javni zavod opravlja 
tržno dejavnost, mora imeti izdelana sodila za razmejitev splošnih stroškov in model 
oblikovanja cen. Svetnico je zanimalo, kdo bo v primeru občinskih javnih zavodov tisti, ki 
bo potrjeval ustreznost predlaganih sodil. Župan je svetnici odgovoril, da so to sveti 
javnih zavodov.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola 
Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 



 
 

                    

 

Ad 11 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola 

Spodnja Idrija – skrajšani postopek 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 12 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola Črni 

Vrh – skrajšani postopek 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola 
Črni Vrh v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 13 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Mestna knjižnica in 

čitalnica Idrija – skrajšani postopek 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna knjižnica 
in čitalnica Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 



 
 

                    

 

Ad 14 - Odlok o dopolnitvah Odloka o uskladitvi delovanja javnega zavoda Mestni 

muzej Idrija, Muzej za Idrijsko in Cerkljansko z Zakonom o uresničevanju javnega 

interesa za kulturo – skrajšani postopek 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Bojan Režun, ki je prosil za pojasnilo, če 

se bo ime zavoda spreminjalo v registru. Odgovoril je Gregor Prezelj, da se bo spremenil 

zgolj odlok, ime zavoda v registru ostaja enako.   

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o uskladitvi delovanja javnega zavoda Mestni 
muzej Idrija, Muzej za Idrijsko in Cerkljansko z Zakonom o uresničevanju javnega 
interesa za kulturo upoštevaje pripombe Statutarno-pravne komisije. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 15 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Idrija – 

skrajšani postopek 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Idrija v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 16 - Letni program športa 2024 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Lenko Grošelj, višjo svetovalko za družbene dejavnosti.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica Miranda Groff Ferjančič. 

Župan je podal kratko obrazložitev glede sanacije Modre dvorane in svetnike pozval k 

razpravi. Razpravljali so: 



 
 

                    

 

Davorin Lampe se je navezal na obrazložitev glede sanacije Modre dvorane in izpostavil 

dejstvo, da Idrija krvavo potrebuje prenovljeno dvorano, izrazil je upanje, da se dvorano 

čim prej uredi in zagotovi sredstva. Nadeja se, da se bo v prehodnem obdobju sanacije 

našel nadomestni prostor za trening vseh mladih, ki sedaj vadijo v omenjeni dvorani, 

prenovljeno dvorano vidi kot vir prihodka. Župan je pojasnil, da so že bila dogovarjanja in 

če bi se sanacija izvedla v petih mesecih (od začetka maja – do konca septembra) čez 

poletje, bi to minimalno vplivalo na vadbe. 

Robert Šinkovec je raznovrstne panoge in dejavnosti povezal z nazivom »mladim prijazna 

občina«. Svetnik si želi, da bi se v prihodnjih letih dolgoročno usmerilo pogled, da bi se 

prepoznalo še več smiselnih investicij, in izpostavil boljšo opremljenost stadiona. 

Nadaljeval je s posodobitvijo Mejce, pohvalil je delovanje športne zveze in opozoril na 

revizijo stroškov oz. sredstev za upravljanje športnih objektov.  Župan je pojasnil, da bi se 

ureditev Mejce lahko zgodila iz naslova pridobivanja sredstev za zeleno infrastrukturo oz. 

kohezijskih sredstev. 

Simon Permozer je izpostavil pobudo, ki mogoče ni vezana na obravnavano temo. Vseeno 

je predlagal vzpostavitev sklada oz. postavke za perspektivne mlade posameznike. Lenka 

Grošelj je povedala, da bi lahko povišali postavko. Določiti bi bilo treba merila in bi se 

sredstva lahko namenilo kategoriziranim športnikom oz. klubom, katerih člani so. Župan 

je pojasnil, da se pomoči že izvajajo tudi iz sredstev županovega sklada.        

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Letni program športa v Občini Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

 Ad 17 - Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2024 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Martino Pišlar, vodjo oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja, da je 

predstavila točki Ad 17 in Ad 18. 

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica Miranda Groff Ferjančič. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2024 v predlaganem 
besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 



 
 

                    

 

PROTI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 18 - Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki 

so v lasti Občine Idrija, za leto 2024 

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica Miranda Groff Ferjančič. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, 
ki so v lasti Občine Idrija, za leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 19 - Premoženjsko pravne zadeve 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

Martino Pišlar, vodjo oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja.   

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica Miranda Groff Ferjančič. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
  



 
 

                    

 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP. 

1. Nada Golija Vastič je zbranim voščila lepe praznike, dobre volje in energije ter 

sinergije v naslednjem letu. 

2. Simon Permozer je vprašal glede igral na Koreji med bloki. Zanimalo ga je 

namreč, kdo je odgovoren za vzdrževanje igrišča, KS Spodnja Idrija ali Občina Idrija. 

Svetnik je izpostavil še opažanja stanovalcev na Mladinski ulici v Sp. Idriji, ko zjutraj 

pripeljejo starši otroke v šolo, je zaznati prekomerno hitrost voznikov. Spraševal se je, če 

bi lahko redarji opravili malo večji nadzor ali opozarjali voznike, da bi se stanje izboljšalo. 

3. Cirila Hladnik je posredovala željo volivcev, ki imajo pred bloki urejeno parkiranje 

z uro na Ahacijevem trgu. Glede na to, da se na območju Palacine voznikov ne 

sankcionira, jo je zanimalo, če je možno, da se tudi na Ahacijevem trgu naredi izjema, do 

novega odloka o urejanju prometa. Zahvalila se je županu za hitro odstranitev vijakov pri 

semaforju v Zali (VIP pretekle seje).    

4. Davorin Lampe se je navezal na problematiko, ki jo je izpostavila svetnica Cirila 

Hladnik glede parkiranja na Ahacijevem trgu. Predlagal je moratorij na kazni do 

nadaljnjega. Prebivalci so pripravljeni kupiti parkirno mesto oz. dovolilnico. Svetnik je 

izpostavil še zimski obrat, zanj največji praznik v letu, zbranim svetnikom je voščil zdravja, 

modrosti in preudarnosti.  

5. Erik Logar se je pridružil lepim željam Nade Golija Vastič in Davorina Lampeta, 

vsem je zaželel vse dobro čez praznike.  

6. Tita Stanek Zidarič se je prav tako pridružila vsem lepim željam ob prihajajočih 

praznikih. 

7. Gregor Rupnik je navzočim zaželel vesele praznike, srečno, zdravo, zadovoljno 

leto ter da bi šli v novem letu novim zmagam naproti.   

8. Natalija Kovač Jereb je povedala, da je podala pisno svetniško pobudo. Pridružila 

se je dobrim željam in zaželela modrih odločitev za dobro občanov in občank. V 

nadaljevanju je svetnica podprla Habeta glede parkirišča na Uti, sama opaža, da imajo 

pacienti fizično oviran dostop do stavbe zdravstvenega doma. Menila je, da bi se bilo 

potrebno dogovoriti z deležniki (Lekarno Ljubljana in Domom upokojencev) glede nakupa 

zemljišča. 

9. Metod Habe se je ponovno spraševal, če novi lastniki parkirišča na Uti ne bodo 

gospodarno ravnali z zemljiščem. Stanje je žalostno, svetnik je apeliral, da se parkirišče 

sanira. Podal je pobudo, da bi se ponovno organiziralo »županov prednovoletni 

sprejem«. Zaključil je, da želi vsem vse najboljše in veliko modrosti.   

10. Marija Bizjak Pavšič je zbranim zaželela lepe praznike, da si odpočijejo.  

11. Dorica Gnjezda je podala zahvalo, ker se je pri Nanosu nasadilo cvetlična korita in 

odstranilo plevel.  

12. Robert Šinkovec je povedal, da veliko upanja polaga v to, da se bo v prihodnjem 

letu uredilo čim več cest, poudaril je izboljšavo vsebin na Mestnem trgu za mlade v 

povezavi z ZTI. Izpostavil je še pobudo krajanov, če bi lahko poskrbeli za dovoz peska na 

Rake. Navezal se je še na parkiranje na Ahacijevem trgu. Dosti jih je, ki menijo, da bi bilo 

najbolj smiselno, da bi na trgu lahko parkirali zgolj stanovalci. Zaželel je vesele praznike in 

napovedal nova svetniška vprašanja v prihodnjem letu.   



 
 

                    

 

13. Ivan Rupnik je opozoril na plazove, ki so nastali zaradi avgustovskega neurja in ne 

ogrožajo hiš. Plazovi so bili popisani, svetnika je zanimalo, kaj se predvideva v prihodnje, 

sanacija, pomoči oz. če krajani sami sanirajo najnujnejše. Pridružil se je voščilu svetnikom 

za praznike.    

14. Miranda Groff Ferjančič je napovedala vprašanja v prihodnjem letu ter se javno 

opravičila, ker je zaradi zadržanosti ne bo na naslednji seji občinskega sveta in na seji 

odbora za finance in proračun. Vsem je zaželela še lepe praznike in veliko sreče in zdravja 

v prihodnjem letu.  

15. Bojan Režun se je najprej zahvalil za bolj izčrpen odgovor na svetniško vprašanje 

preteklih sej na temo parkiranja. Dobil je potrditev, da je imel prav, strinjal se je z 

županom, da bo treba zamenjati označevalne table. Posredoval je še vprašanje javnosti, 

glede 15-minutnega zamika predvajanja seje Občinskega sveta na Youtube kanalu. 

Svetnik je še zbranim zaželel predvsem zdravo in srečno leto. 

16. Župan je sklenil sejo z zahvalo za sodelovanje v tem letu, poudarkom, da vsi 

delajo za dobro občanov. Voščil je vesele božične praznike, sreče in predvsem zdravja v 

letu 2024. Napovedal je 11. sejo OS, ki bo 1. 2. 2024, in 12. sejo 14. 3. 2024, kjer bo na 

dnevnem redu rebalans proračuna.   

  

Seja je bila zaključena ob 21:02. 

 
Svetovalka za splošne zadeve      Župan 
Tina Nagode Jazbar       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0022/2023-44 
Datum: 21. 12. 2023 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 21. 12. 2023 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 10. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog predsednice Nadzornega odbora Občine Idrija, da se točka 7. - 
Popravek finančnega načrta Nadzornega odbora Občine Idrija za leto 2023 umakne z 
dnevnega reda, upoštevaje predlog župana, da se točka 8. Pravilnik o plačah, plačilih in 
drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov 
drugih organov Občine Idrija obravnava v prvi obravnavi ter da se zamenja vrstni red 4. in 
5. točke. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 9. redne seje z dne 16. 11. 2023 
 
Potrdi se zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 16. 11. 2023. 
 
 
Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

1. Za predstavnico Občine Idrija v Svetu zavoda Gimnazija Jurija Vege Idrija se imenuje 
Ano Kurtanjek, Študentovska ulica 3a, 5280 Idrija. 
 
2. Za predstavnico javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov se imenuje 
Cirila Hladnik, Triglavska 19, 5280 Idrija. 
 
 
Ad 4 - Elaborati in cene GJS 
 
1. Sprejme se Sklep o cenah gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju Občine 
Idrija v predlaganem besedilu. 
 
2. Sprejme se Sklep o cenah pogrebnih storitev v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 5 - Seznanitev s Poslovnim načrtom Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 
2024 
 
Ni sklepa. 
 
 
Ad 6 - Sklep o soglasju k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. 

 
Sprejme se Sklep o soglasju k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. v 
predlaganem besedilu. 
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Ad 7 - Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija 
 
Opravi se prva obravnava Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih teles in v razpravi dane 
pripombe. 
 
 
Ad 8 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija – 
druga obravnava  
 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Idrija v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 9 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič – druga obravnava 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 10 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola 
Idrija – skrajšani postopek 
 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola Idrija 
v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 11 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola 
Spodnja Idrija – skrajšani postopek 

 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola 
Spodnja Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 12 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola Črni 
Vrh – skrajšani postopek 
 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Osnovna šola 
Črni Vrh v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 13 Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna knjižnica in 
čitalnica Idrija – skrajšani postopek 
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Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna knjižnica 
in čitalnica Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 14 - Odlok o dopolnitvah Odloka o uskladitvi delovanja javnega zavoda Mestni 
muzej Idrija, Muzej za Idrijsko in Cerkljansko z Zakonom o uresničevanju javnega 
interesa za kulturo – skrajšani postopek 
 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o uskladitvi delovanja javnega zavoda Mestni 
muzej Idrija, Muzej za Idrijsko in Cerkljansko z Zakonom o uresničevanju javnega 
interesa za kulturo upoštevaje pripombe Statutarno – pravne komisije. 
 
 
Ad 15 - Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Idrija – 
skrajšani postopek 
 
Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Idrija v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 16 - Letni program športa 2024 
 
Sprejme se Letni program športa v Občini Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu.  
 
 
Ad 17 – Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2024 

 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2024 v predlaganem 
besedilu. 
 
 
Ad 18 – Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki 
so v lasti Občine Idrija, za leto 2024 
 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki 
so v lasti Občine Idrija, za leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 19 - Premoženjsko pravne zadeve 

 
Sprejme se Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 

 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  

 

 
 

 


